
Återrapportering av användning av elevrådspengar till nämnden 

Datum: 2024-11-07 

Skola: Rombergaskolan 

Kontaktperson: Elin Viksell elin.viksell@enkoping.se 

Bakgrund 

Under året har skolan initierat ett arbete med skolgårdslärare för att skapa en tryggare rastmiljö och 

minska konflikter. Skolgårdslärarna är ute under varje rast och arbetar med metodik från Gustav 

Sundhs bok Skolgårdens lärare. Som en del av arbetet hålls rastaktiviteter som leds av vuxna, med 

syftet att öka rörelseglädje och gemenskap. 

Elevrådet ansökte om medel för att köpa in två airtracks för utomhusbruk samt fler fotbollar, för att 

möjliggöra gymnastikaktiviteter och utveckling av fotbollsträning på rasterna. Ansökan omfattade 

också kostnaden för utbildning för rastledarna och materialinköp. 

• Ansökta medel: 38 000 SEK 

• Erhållna medel: 20 000 SEK 

Användning av medlen 

De tilldelade medlen på 20 000 SEK täckte inte kostnaden för utbildning, vilket innebar att elevrådet 

istället fokuserade på att köpa in rastmaterial för att främja rörelse och gemenskap. Elevrådet har 

beslutat att använda pengarna till följande inköp: 

• Airtrack för utomhusbruk 

• Fotbollar, basketbollar, innebandybollar 

• Pingisrack, hopprep och en ny musikanläggning för musikaktiviteter under rasterna 

Resultat och reflektioner 

Elevrådets aktiva roll i att besluta om användningen av medlen har stärkt deras känsla av delaktighet 

och inflytande, vilket bidragit till en upplevelse av elevrådet som ett verkligt beslutande organ. 

De nya rastsakerna har lett till: 

• Ökad fysisk aktivitet: Med tillgång till fler sport- och lekredskap har fler elever engagerat sig 

i rörelse och lek under rasterna. 

• Kreativitet och samarbete: Eleverna har själva börjat bygga och komma med idéer till 

rörelsebanor och föreslå nya lekar, vilket har främjat både kreativitet och samarbete. 

• Förbättrad skolmiljö och gemenskap: Den ökade aktiviteten och engagemanget på 

skolgården har bidragit till en positivare stämning och minskat antalet konflikter. 



Ekonomisk sammanfattning 

Totalt spenderat belopp: 20 000 SEK. 

Eventuellt överskott eller andra ekonomiska reflektioner: Ej tillämpligt. 

Sammanfattning och framtida planer 

Vi ser en stor positiv effekt av att ha engagerat elevrådet i beslutet kring inköpen, och aktiviteterna 

har resulterat i en mer dynamisk och inkluderande skolgård. Vi tackar nämnden för stödet och 

hoppas på fortsatt finansiering för att kunna utveckla dessa initiativ framöver. 

 


